
                                          Z  A  P  I  S  N  I  K 

         Sa  4.  Sjednice Izvršnog odbora Zajednice športskih udruga i saveza Međimurske 

Županije koja je održana  28. prosinca  2016. godine u prostorima SGC „Aton“ u Nedelišću 

sa početkom u 17 sati. 

Na Sjednici su prisutni: Mato Kljajić, Mario Vukoja , Bojan  Ružić, Adriano  Marciuš,    

                                       Stjepan Koraj,Zoran Pfeifer, Kristijan Hamer i Saša Repalust                                                                                                                            

Sa Sjednice su odsutni: Danica Korunić, Jadranko Kirić i Anđelko Crnčec 

Prisutni članovi čine  kvorum. 

Zapisničar: Ivanka Šlibar 

Ostali prisutni: Josip Freiler član  Nadzornog odbora  i  Ivanka Šlibar. 

          Predsjednik Zajednice gospodin Kljajić otvara Sjednicu  Izvršnog odbora, pozdravlja 

prisutne i predlaže slijedeći 

                                                    D N E V N I   R E D  

1. Usvajanje zapisnika sa 3. Sjednice IO-a, 

2. Aktivnosti  Zajednice od prošle sjednice IO-a do sada , 

3. Financijsko  stanje u Zajednici 

4. Dogovor oko budućih aktivnosti, 

5. Razno 

         Prisutni članovi su jednoglasno javnim glasovanjem prihvatili preloženi dnevni red. 

                                                                      Ad 1. 

         Predsjednik Zajednice Mato Kljajić daje na usvajanje Zapisnik sa 3. Sjednice IO-a. 

Jednoglasno je prihvaćen Zapisnik sa 3. Sjednice IO-a od  2. studenog  2016.godine.                     

                         

                                                                      Ad 2.  

      Gospodin Kljajić  informira prisutne  o provedenim aktivnostima u proteklom razdoblju.     

      I   Do danas je na žiro račun Zajednice doznačeno 1.060.000,00 kuna što je 84,8% od 

planiranog iznosa. Nosiocima je isplaćeno 90% od plana, s time  da će im se isplatiti 100 % 

ako Županija doznači  sve planirano. Nadalje, do kraja siječnja 2017. godine strukovni savezi  

i udruge bez saveza trebaju dostaviti podatke o nosiocu kvalitete za 2017. godinu, a Komisiji 

za nosioce pridružuje se gospodin Pfeifer. 

      II Pošto je Grad Čakovec pristao da snosi troškove najma stadiona za Festival dječjih 

vrtića ispostavljena je cesija na iznos od  1.875,00 kuna. Nadalje, napravljen  je i sastanak sa 

atletičarima gdje je dogovoreno da se na ime  organizacije za prethodna razdoblja plati 

4.000,00 kuna, a Zboru atletskih sudaca 1.200,00 kuna po ispostavljenoj fakturi. 
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 Prijedlog je da se Tenis klubu „Franjo Punčec“ doznači 5.000,00 kuna na ime grijanja balon 

dvorane  sa stavke“ rezerva“Financijskog plana Zajednice. 

Djelatnici Zajednice Ivanki Šlibar predlaže se isplata božićnice u iznosu od 2.000,00 kuna i 

Sportskoj  udruzi slijepih za pomoć u radu 2.000,00 kuna iz stavke“sport osoba sa 

teškoćama u razvoju“ 

    Javnim glasovanjem svi prethodno navedeni prijedlozi  oko  isplata su jednoglasno 

prihvaćeni. 

         III  Napravljen je Financijski plan i Program rada za 2017. godinu  koji je gotovo 

istovjetan sa Planom za 2016. godinu i u istom iznosu od 1.250.000,00 kuna. 

Do ovog trenutka se još ne zna financiranje manifestacija i športskih objekata, da li će to i 

dalje isplaćivati Županija ili prelazi u domenu Zajednice. 

Javnim glasovanjem svi prisutni članovi  su jednoglasno prihvatili  Financijski plan i Program 

rada Zajednice za 2017. godinu. 

                                                                     Ad  4. 

          Gospodin Kljajić obavještava prisutne da je izvršen raspis natječaja za proglašenje 

najboljih  i najperspektivnijih športaša za 2016. godinu, zatim za dodjelu Priznanja „Franjo 

Punčec“ , te za dodjelu  fair play-a. Proglašenje se planira održati  polovicom II mjeseca u 

Hotelu Park Čakovec.                                                                           

Pristigla je zamolba od  biciklistkinje Mie Radotić iz  Ivanovca  da joj se omogući  

kandidiranje za  športašicu godine iako se natječe u Republici Sloveniji, dok  sa 

reprezentacijom Hrvatske nastupa na europskim i svjetskim prvenstvima. 

Jednoglasno je zaključeno da treba poštivati Kriterije, a jedan od njih je da kandidati moraju 

biti registrirani na području Međimurske županije. Shodno tome, Mia  Radotić ne udovoljava 

nominaciji  za športašicu godine. 

                                                                   Ad  5. 

          Gospodin Kljajić  predlaže  ukoliko se dobije još novaca  da se raspodjeli za športske 

škole /dosada dana samo akontacija/ kao i za popularizaciju ženskog športa. 

Prisutni članovi  jednoglasno prihvaćaju  doznaku sredstava za športske škole kao i za 

popularizaciju ženskog športa prema postojećem Financijskom planu za 2016.godinu. 

                                                         - d o v r š e n o - 

 

                       Predsjednik 

                  Zapisničar:                                                Zajednice športskih udruga i saveza  MŽ 

                 Ivanka Šlibar                                                                      Mato Kljajić 


